
VOD.JAANSAMBLA Seniorji in projekta kanalizacija
v kiajevni skupnosti Bitnje Branko Mesec, pred-
sednik sveta krajevne skupnosti Boris Oblak ter
podžupana MO Kranj mag. Janez Frelih in Bojan
Homan so vsestransko domači v problematiki te
sorškopoljsko-križnogorske krajevne skupnosti. S
koncem skoraj desetletje dolgega projekta regulacije
Žabnice te dni naj bi se rešili poplav, s koncem leta
pa se bo začela še najmanj triletna gradnja kanali-
zacijskega omrežja Šuma-Žabnica-Bitnje, ki je del
projekta Gorki. Podžupan Homan je napovedal, da

.se bodo morali takrat pomiriti tudi zdaj sprti sosed-
je, da ho delo lahko nemoteno potekalo. O poteku
del pri gradnji kanalizacije bodo krajane obveščali
sproti in z njimi odvezovali nastale gordijske vozle,
po besedah mag. Freliha pa bodo na občini kmalu
opredelili tudi, kaj naj bi krajevne skupnosti sploh
bile. V Bitnjah bodo morali razčistiti še, kako bodo
legalizira1iin povečali objekt ob nogometnem igrišču,
v katerem naj bi dobili prostor krajevna skupnost in
njena društva. S.J,


